
 

MØDEREFERAT 

 

Referat fra bestyrelsesmøde 19.11.2012 

 

MØDT: Per Johansen(PJ), Dan Johansen (DJ), Per Larsen (PL), Annette Pedersen(AP), Poul Erik 

Rønje (PER) Kazimier Mechula (KM) 

 

Afbud fra: Tina Olsen (TO) 

Referent: Linda Qvistgaard 

 

   1. Velkomst PJ  

   2. Referat sidste Bestyrelsesmøde PJ  

   3. Postgennemgang/orientering PJ  

   4. Indkomne forslag/ klager PJ  

   5. Bestyrelsens forventninger til EF.                PJ  

   6. Nyt fra Poul Erik Rønje PER  

   7. Udvalg Alle  

   8. indboforsikring Gennem afd. Kollektiv PJ/PER  

   9. Opfølgning afdelingsmødet. Alle  

 10. Tema AFTEN d.21-11-12 PJ  

 11.  Evt. Alle  

 

1. Velkomst 

      Per Johansen bød velkommen. 

 

2. Referat fra sidste møde.  

      Ingen bemærkninger. 

 

3.  Postgennemgang/orientering 

      Der forventes en indkaldelse til møde med landsbyggefonden i december.  

      Der er lavet en ny kontrakt med kommunen vedr. vinterbekæmpelse fra 1/11 2012 og til en 

      Af parterne opsiger den.  

      Web-kursus er aflyst pga. for få tilmeldinger.  

      Sidste tilbud vedr. træer er kommet.  

 

4. Indkomne forslag/ klager 

Der er indkommet en klage. Den er sendt til Domea, som har svaret.  

 

5. Bestyrelsens forventninger til EF  
PL: Godt samarbejde og god dialog. Få sat tidsfrister på div. Rep. hos beboere .  

PJ: Skal yde service, tage initiativ, selv komme med forslag til nye tiltag. Ting laves inden 

for en overskuelig tid. Der ydes pt. en super god beboerservice.  

Der laves et spørgeskema til beboerne som kan udfyldes anonymt for evaluering af EF’s 

arbejde – en tilfredshedsundersøgelse.  

 

 

 

 

 



6. Nyt fra Poul Erik  
Ikke noget nyt.. 

 

7.  Udvalg. 

Katte-gruppen har møde 20/11  

Dyreudvalget er fra bestyrelse og Domea blevet bedt om en opstramning for beboere der ikke 

har dokumenter i orden.  

Haveudvalget har ikke fået lavet havevandring, hvilket ikke er i orden. Det skal ske snarest..  

IT-Udvalget: Alt er opdateret og lagt ud. Begynder på opbygning af Domea’s hjemmeside.  
                               

8. Indboforsikring gennem afd. kollektiv 

Det undersøges om ikke Nøddehegnet som de første kan få en kollektiv indboforsikring, da ca. 

halvdelen af beboerne i almennyttigt byggeri ikke har en forsikring.  

Bestyrelsen laver en forespørgsel til forsikringen med en sum på ca. 350.000 kr. pr. lejemål.  

 

 

9.  Opfølgning afdelingsmødet. 
Der har været positive tilbagemeldinger på beboermødet. 

  

10.  Tema AFTEN d.21-11-12. 

Beboerne har spurgt hvad det er for noget. 

 

11.  Evt. 
Ikke noget evt.   

 

  

 


